
     

             

 

JB/bkl/30.06.23 

Referat styremøte 14/2023 

Landslaget for dølahest 

Onsdag 05.07.23 – kl. 20.00 på teams 

 
Innkalt: 

Johan Brandstad, Kjetil Fredheim, Olav Stormorken, Linn W. Rønning, Katharina Sørensen, 

Maren S. Rognskog (1.vara), Hege B. Mikkelsen (2.vara), Ingvild Arnesen (3.vara) og Stine 

Brunsberg. 

 

Til stede: 

Johan Brandstad, Kjetil Fredheim, Linn W. Rønning, Maren S. Rognskog (1.vara) 

 

Referat 

 
 

Sak 78/23   Godkjenning av dagsorden og saksliste 

 

Vedtak: 

«Dagsorden og saksliste godkjent uten merknader.» 

 

 

Sak 79/23  Hingstekåring 2024 

Landslaget mottok 20.06.23 mail fra Møre og Romsdal dølahestlag, Gudbrandsdal dølahestlag 

og Akershus dølahestlag hvor de i felleskap ønsker å bidra som medarrangør på 

hingsteutstillingen i 2024. 

 

Vedtak: 

«Styret applauderer initiativet fra Møre og Romsdal, Gudbrandsdal og Akershus Dølahestlag.  

Initierer et snarlig møte mellom styret og lokallagene ila. uke 33/34.» 

 

 

Sak 80/23  Spørreundersøkelse om utrydningstruede raser 

Landslaget mottok 28.06.23 mail fra Norsk Hestesenter v/Vibeke Edvardsdal vedrørende en 

internasjonal spørreundersøkelse om utrydningstruede raser. Det er raseorganisasjonene som 

er invitert til å svare. Det er “The European Union Reference Centre for Endangered Animal 

Breeds (EURC-EAB)” som står bak undersøkelsen. 



 

Vedtak: 

«Styret besvarte spørreundersøkelsen i plenum.»  

 

 

Sak 81/23  Orienteringer 

- Til arbeidsgruppen «Med hest og kjerre inn i fremtiden» er Øystein Lien, Giljar 
Groven og Agna Hollekve oppnevnt fra LD. 

Vedtak: 

«Styret tar orienteringen til etterretning.»  

- Profilering på Dyrskun v/ Linn W. Rønning 

Vedtak: 

«Styret tar orienteringen til etterretning. Leder i aktivitetsutvalget sender påminnelse til 

lokallagene, og går i dialog med Dølahestsenteret om administrativ rolle.»  

- Evaluering dølahestmesterskapet 23 og planlegging 24, her må lokallag vekkes og få 
eierskap til arrangementet samt rekruttere og støtte deltagerne. Statutter og passfarge 
må diskuteres. 

Vedtak: 

«Styret tar orienteringen til etterretning, og drøfter mulige tiltak for å øke engasjementet for 

DHM.»  

 

Sak 82/23  Eventuelt 

- Dato, samarbeidsmøte NHS i Sikkilsdalen 

Vedtak: 

«Styret drøfter aktuelle datoer for møte med NHS. Det blir vanskelig å få til møte i 

Sikkilsdalen i år pga. jobb og reisevei.»  

- Dokumentasjon Frøken Embla 

Vedtak: 

«Leder i avlsutvalget ettersender dokumentasjon fra avlsutvalgets behandling av 

saken som omhandler Frøken Embla.» 

- Støtte til 17.mai-parade 

Vedtak: 



«Søknaden er drøftet i leder/nestleder-møte. Styret har vedtatt å støtte prosjektet rundt 

de bevaringsverdige, nasjonale hesterasene i 17.mai-toget i hovedstaden med kr. 

3000. Leder meddeler dette til søker. Styret ønsker å påpeke for ettertiden at det er 

ønskelig at søknader om økonomisk støtte til denne typen initiativ kommer i forkant av 

gjennomføring.» 

- Hingstevalg i fjellet, oppfølgingsmøte 

Vedtak: 

«Avlsutvalget fortsetter dialog med NHS og lagene i fjellsamarbeidet om 

gjennomføring av oppfølgingsmøte(r) og videre utvikling av samarbeidet og 

samarbeidsavtalen.»  

- Evalueringsmøte  

Vedtak: 

«Leder følger opp og initierer møte.» 

- Høstmøtekomiteen er godt i gang 

Vedtak: styret tar orienteringen til etterretning. 

 

 

 

Maren S. Rognskog 

Ref. 


